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Abstract

        
Between March 1990 and November 1992, 22 adolescents with varicocele, 13 unilateral left and 4 bilateral, are presented. They were all treated with microsurgical techniques by shunting the venous drainage by means of a spermatic inferior epigastric end-to-side anastomosis. The results achieved have been optimum with the clinical disappearance of varicose veins in 100% of the cases and the elimination of the spontaneous reflux of the interna spermatic vein in 100 % of the patients shown by echodoppler.


        
This technique enables the establishment of an immediate and physiological testicular venous drainage fundamental for testicular growth and development.


      
        
Zusammenfassung

        
22 Jugendliche mit Varikozele, 13 unilateral links und 4 bilateral, wurden im Zeitraum von März 1990 bis November 1992 untersucht. Sie wurden alle mit mikrochirurgischen Techniken operiert, indem man die venöse Drainage durch eine Spermaticalnferior-epigastrica End-zu-Seit-Anastomose durchführte. Die Ergebnisse führten zu einem klinischen Verschwinden der varikösen Venen in 100% der Fälle und einer Unterbrechung des venösen Flusses in der Sonographie bei 100% Patienten.


        
Diese Technik ermöglicht die Realisierung einer sofortigen und physiologischen venösen Drainage der Hoden, was für das Wachstum und die Entwicklung der Hoden entscheidend ist.


      

Key words

Varicocele - Microsurgical technique
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